

Amazing
Asean

5D4N
清迈 / 清莱+1天自由行

CHIANG MAI / CHIANG RAI
+ 1 DAY FREE & EASY

Tour Code: TCD-8

 **Golden**
Destinations



Thailand
泰国



Dantewada Land of Angels
天使瀑布仙境



Wat Rong Suea Ten
(Blue Temple) 蓝庙



Hug Chang
拥抱大象保护区

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Wat Rong Khun (White Temple)
白庙



Wat Rong Suea Ten (Blue Temple)

蓝庙



Wat Rong Khun (White Temple)

白庙



Long Neck Village

长颈村



SCHEDULE

D1

KUALA LUMPUR ✈️ CHIANGMAI

(D)

- ✓ Doi Suthep Temple (Include Tram)
- ✓ One Nimman

D2

CHIANGMAI 🚗 CHIANGRAI

(B/L/D)

- ✓ Hug Chang (Free 1 Photo With Frame)
 - Elephant Food Preparation
 - Feeding Elephants
 - Making Elephant Health Products For Elephants
 - Bathing Elephants With Herbal Soap
- ✓ Long Neck Village
- ✓ Dantewada Land of Angels
- ✓ Mae Kajan Hot Spring
- ✓ Wat Rong Suea Ten (Blue Temple)
(Free Blue Flower Ice Cream)
- ✓ Huay Pla Kang + Fortune Pagoda (Include Lift)
- ✓ Chiang Rai Night Market

D3

CHIANGRAI 🚗 CHIANGMAI

(B/L/D)

- ✓ Golden Triangle (Included Boat Trip)
- ✓ Golden Buddha
- ✓ Opium House
- ✓ Wat Rong Khun (White Temple)
- ✓ Chiang Mai Night Market
- Optional Tour:
LAOS Kings Romans + Sky Walk Bridge
(1500 THB/PAX)
 - Don Sao Island Local Market
 - Kings Romans Casino
 - Chinese Temple

D4

CHIANGMAI

(B)

- ✓ Free & Easy Or Join Optional Tour
(Min.6 To Go)
- 1) Doi Inthanon National Park Day Tour
(Included Lunch, THB 2000/pax)
 - Highest Spot of Country
 - Twin Pagoda
 - Sirithan Waterfall
 - Hmong Local Hill Tribe Fresh Market
 - Baan Tawai Wood Carving Village OR Starbuck Temple Cafe
- 2) Lampang Day Tour By Thai Train
(Included Lunch, THB 2000/pax)
 - Lampang City Tour (By Horse-Carriage)
 - Wat Phra That Doi Phra Chan
 - Wat Pha That Lampang
 - Ceramic Outlet (DIY Coffee Mug Painting)
 - Tung Kwian Jungle Market

D5

CHIANGMAI ✈️ AIRPORT

(B)

- ✓ Three Kings Monument + Thapae Gate (Passby)
- ✓ Big C or JJ Market



✓ 4 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

★ Thai Cuisine ★ Michelin Guide Restaurant ★ Pork Knuckle

DESTINATION:

CHIANG MAI

- ◆ **Hug Chang** – is a part of Maetaeng Elephant Park that provides alternative activities. At Hug Chang, we show how well we treat our elephants and inform the correct information about Thai elephants. We also provide activities that tourists can touch and being close to elephants under the control of our professionally trained staff to ensure the safety of tourists. When you arrive at Hug Chang, you will be warmly welcomed with an herbal drink and Thai style snack. After you changed you attire that we provide for you, you will briefly inform of today's activities. -Learn how to make herbal vitamin balls for elephants -Bond with baby elephants – feed, touch, and have a mud spa with them! -Get up close and personal with these gentle giants and learn how to protect them. -Taking a bath with an elephant in the Maetaeng River.
- ◆ **Trendy Nimmanhemim District** – Close to Chiang Mai University, is a bustling fashion business district, with shopping malls, restaurants, cafes, bars and other check-in places. Whether it is early morning, evening or even late at night, Nimman Road has always been a carnival place for young people.
- ◆ **Dantewada Land Of Angels** – A forest-like waterfall park located on the outskirts of Chiang Mai, with a fairland-like garden view and gurgling water; after passing through many large and small trees, a four-story waterfall pours down.
- ◆ **Doi Suthep Temple** – There are about 300 steps to climb. The reward is more than worth the effort. You will see a beautiful Buddhist Temple and you will experience a beautiful view. While climbing the stair, you should pay attention to the dragons on the side of the stairs.

CHIANG RAI

- ◆ **Golden Triangle** – At the intersection between the Mekong River and Kong River, the gate of the borders in Thailand, Burma and Laos.
- ◆ **Opium House** – The "Golden Triangle" was once famous for the world's largest drug production area and big drug lords, but now the "Golden Triangle" has long since ceased to exist, and it has also become a famous tourist attraction in Chiang Rai, Thailand. In order to educate future generations, the Thai government Especially the dangers of opium for young people, it took 13 years and a lot of money to build this museum to alert the world.
- ◆ **Wat Rong Suea Ten (Blue Temple)** – It was built in 1996. The Blue Temple was designed and built by the apprentice of the designer of the White Temple in Chiang Rai. Although the scale is smaller than the White Temple, the overall appearance is dazzling and magnificent blue, and the Buddha statues inside are exquisite. It is a Thai-style temple that perfectly blends traditional and modern art.
- ◆ **Huay Pla Kang** – The most striking thing is that there is a huge lotus Avalokitesvara holding a white porcelain bottle, which looks really shocking. There is also an elevator inside the Avalokitesvara to the top and enjoy the beautiful scenery around the temple. On both sides of the steps leading to the Avalokitesvara statue lie a giant white dragon with fine carvings. Under the sunlight, it is dazzling and eye-catching. In addition, there is also a 9-story golden dragon pagoda in the traditional style of northern Thailand and a Buddhist hall.
- ◆ **Wat Rong Khun (White Temple)** – It was built in 1998. Because the temple is plain white in color and carved with various ornate patterns of white dragons, it has become a unique building that breaks through the traditional Thai temples, attracting many tourists to take pictures. Designer Xu Longcai hopes to use the White Temple to perfectly integrate Buddhism and art, and choose white to imply the purity of the Buddha and the wisdom of the Buddha to illuminate the universe.
- ◆ **Singha Park Chiang Rai** – located on Den Ha-Dong Mada Road, Mae Kon Subdistrict, is situated approximately 6 kilometres from Wat Rong Khun. It is an agricultural tourism destination spanning over 12.8 square kilometres, boasting beautiful natural landscapes, tea plantations, and various crops. During the winter season, visitors can enjoy fields of cosmos flowers, sunn hemp fields, and fruits; such as, strawberries, jujube, as well as, special tea blends from the plantations. Additionally, there are activities available for rent, including bicycle tours within the plantation, ziplining, and tram service for sightseeing.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Cross Vibe Chiang Mai Decem Hotel or similar class x2 Nights
- ✓ Dusit Princess Chiang Mai Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Selene Hotel Chiang Rai or similar class x1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only



Wat Phra That Doi Suthep
双龙寺



Wat Huay Pla Kang
观音寺



One Nimman
尼曼一号



精简行程

第一天 吉隆坡 ✈️ 清迈 (晚)

- ☑ 双龙寺 (含缆车)
- ☑ 尼曼一号

第二天 清迈 🚗 清莱 (早/午/晚)

- ☑ 拥抱大象保护区 (免费赠送1张相框照片)
 - 准备大象食物
 - 喂大象
 - 为大象制作保健品
 - 用草药电给大象洗澡
- ☑ 长颈村
- ☑ 天使瀑布仙境
- ☑ 温泉地带
- ☑ 蓝庙 (免费蓝花冰淇淋)
- ☑ 观音寺 + 宝塔 (含电梯)
- ☑ 清莱夜市

第三天 清莱 🚗 清迈 (早/午/晚)

- ☑ 金三角 (含船游)
- ☑ 大金佛
- ☑ 鸦片馆
- ☑ 白庙
- ☑ 清迈夜市

自费加点:

- 老挝金三角经济区 + 天空步道 (1,500 泰铢/人)
 - 木棉岛市集
 - King Romans 赌场
 - 中国寺庙

第四天 清迈 (早)

- ☑ 自由活动或参加自费项目 (至少6人成团)
 - 1) 茵他侬国家公园一日游 (含午餐, THB2000每人), 含以下行程
 - 茵他侬山至高点
 - 国王后双塔
 - 诗里坦瀑布
 - 苗族部落和市场
 - Baan Tawai木雕村或星巴克寺庙
 - 2) 南邦一日游(体验泰式火车) (含午餐, THB2000每人), 含以下行程
 - 南邦市区游 (乘马车)
 - 南邦帕禅寺
 - 南邦大佛塔寺
 - 陶瓷制造工厂
 - 南邦通里市场

第五天 清迈 ✈️ 机场 (早)

- ☑ 三王纪念碑 + 古城墙 (车游)
- ☑ BIG C 或 JJ 超市

★★★★★



★★★★★

✓ 4 早餐 / 2 午餐 / 3 晚餐

风味餐:

★ 泰式风味 ★ 米其林指南餐厅 ★ 猪蹄

观光景点:

清迈

- ◆ **HUG CHANG** - 是 MAETAENG 大象公园的一部分, 提供其他活动。在 HUG CHANG, 我们展示我们如何善待大象, 并告知有关泰国大象的正确信息。我们还提供游客可以在经过专业培训的工作人员的控制下触摸和亲近大象的活动, 以确保游客的安全。当您抵达 HUG CHANG 时, 您将受到草药饮料和泰式小吃的热烈欢迎。当您换好我们为您提供的服装后, 您将简要告知今天的活动。-学习如何为大象制作草药维生素球 -与小象建立亲密关系——喂食、触摸它们, 并与它们一起享受泥浆水疗! -与这些温柔的巨人近距离接触, 学习如何保护它们。-在湄登河与大象一起洗澡。
- ◆ **时尚宁曼路商圈** - 靠近清迈大学的宁曼路是一个繁华的时尚商圈, 商场、餐厅、咖啡馆、酒吧等打卡地应有尽有, 无论是清晨还是傍晚甚至是深夜, 宁曼路一直都是属于年轻人的狂欢之地, 热闹非凡。
- ◆ **天使瀑布仙境** - 位于清迈郊区一座如森林般的瀑布公园, 有著如仙境一样的花园景色与潺潺流水; 穿过重重大小树木后, 映入眼帘的是一座四层楼高的瀑布倾泻而下。
- ◆ **双龙寺** - 是泰国著名的佛教避暑胜地, 位于泰国清迈, 是一座由白象选址、皇室建造, 充满传奇色彩的庙宇, 传说有位锡兰高僧带了几颗佛舍利到泰国, 其中一颗在兰纳第六个王的寺庙供奉了13年, 他为了想让自己的百姓也能够供奉佛舍利, 所以就让4位小兵跟随自己的白象寻找圣地。

清莱

- ◆ **金三角** - 是泰国、寮国与缅甸三国的边界, 划分了三个国家的土地, 原来这一带是生产毒品基地, 如今已成为旅游胜地 (游客可自费选择坐船游金三角到对岸寮国参观)。
- ◆ **鸦片博物馆** - 金三角 曾经以世界上最大的毒品生产地和大毒梟而闻名世界, 但是现在的“金三角”早已不复存在了, 而且还成为泰国清莱一个著名的旅游景点, 泰国政府为了教育后人特别是年轻人鸦片的危害性, 耗时13年花重金建造了这座警醒世人的博物馆。
- ◆ **蓝庙** - 始建于1996年。蓝庙由清莱白庙设计者的徒弟所设计建造, 虽然规模较白庙小, 但是整体外观呈现耀眼宏伟的蓝色, 内部佛像精致, 是一座传统与现代艺术完美融合的泰式寺庙。
- ◆ **观音寺** - 最引人注目的是这里有一尊巨大的手持白瓷净瓶的巨大莲花观音像, 看起来真的很震撼。观音像里面还有电梯, 可以坐到最顶端, 一览寺庙周边的美景。通往观音像台阶的两边还各卧着一条精雕细琢的巨型白龙。在阳光的照射下, 耀眼又夺目。除此之外, 这里还建有一座泰北传统风格的9层金龙宝塔和一间佛堂, 宝塔前也栩栩如生的祥龙盘绕, 塔内还设代表12生肖的神明雕像。
- ◆ **白庙** - 始建于1998年, 因为寺庙整体呈现素白色, 并雕刻有各种华丽造型的白龙图案, 成为一座突破泰式传统寺庙的独特建筑, 吸引了不少游客前来拍照打卡。设计者许龙才希望藉白庙将佛教与艺术完美融合, 选用白色寓意佛陀的纯洁和佛的智慧照耀宇宙。
- ◆ **清莱 SINGHA PARK** - 位于 MAE KON 分区的 DEN HA-DONG MADA 路, 距 WAT RONG KHUN 约 6 公里。面积12.8平方公里, 自然景观优美, 茶园、农作物种类繁多, 是一个农业旅游目的地。冬季可观赏波斯菊花田、晒麻田、水果; 例如草莓、枣以及来自种植园的特殊混合茶。此外, 还有可供出租的活动, 包括种植园内的自行车之旅、滑索和观光电车服务。

★★★★★ z z ★★★★★



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 清迈寰庭氛围德森宁曼酒店或同级 x2晚
- ✓ 清迈都喜公主酒店或同级 x1晚
- ✓ 塞勒尼清莱酒店或同级 x1晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序)

以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。